
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Sundheds- og ældreministeren

Dato: 7. januar 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 583
I artiklen ”Datter til dement: Ny kritik af Huset Nyvang chokerer mig ikke” fra Randers
Amtsavis den 6. januar 2021 fremgår det, at Styrelsen for Patientsikkerhed på baggrund
af bekymringer fra pårørende fremført i juli 2020 på TV2 Østjylland i forlængelse af
omtalen af de skjulte optagelser fra ”Plejehjemmene bag facaden”, kom på tilsynsbesøg
i oktober 2020. Tilsynsbesøget mundede ud i en lang række påbud, der kom kort før jul.
Vil ministeren redegøre for, hvorfor der ikke blev foretaget et tilsynsbesøg før oktober
måned?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karina Adsbøl (DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Karina.Adsbol@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Jane Heitmann
formand
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